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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Infrastruktury

Komisji Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej 

– podkomisji nadzwyczajnej do rozpatrzenia rządowego 
projektu ustawy o zmianie niektórych ustaw wspierają-
cych rozwój mieszkalnictwa (druk nr 534) (nr 1)
17 września 2020 r.
Podkomisja nadzwyczajna do rozpatrzenia rządowego projektu ustawy o zmia-
nie niektórych ustaw wspierających rozwój mieszkalnictwa (druk nr 534), obra-
dująca pod przewodnictwem posła Tomasza Ławniczaka (PiS), przewodniczą-
cego Komisji Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej, oraz poseł Anny 
Paluch (PiS), przewodniczącej podkomisji, dokonała:

– wyboru prezydium podkomisji.

W posiedzeniu udział wzięli: Robert Nowicki podsekretarz stanu w Ministerstwie Rozwoju wraz 
ze współpracownikami.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Sławomir Jakubczak, Elżbieta Kes-
sel, Jolanta Osiak, Jakub Sidrewicz – z sekretariatów Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz 
Monika Bies-Olak i Magdalena Klorek – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
Szanowni państwo,  otwieram posiedzenie podkomisji. Witam panie  i panów posłów. 
Informuję,  że posiedzenie  zostało  zwołane przez  panią marszałek Sejmu na podsta-
wie art. 198j ust. 2 regulaminu Sejmu i będzie prowadzone z wykorzystaniem środków 
komunikacji elektronicznej umożliwiających porozumiewanie się na odległość. Zwra-
cam się do państwa posłów obecnych na sali oraz uczestniczących zdalnie w posiedze-
niu o zalogowanie się i wzięcie udziału w próbnym głosowaniu stwierdzającym kworum. 
Proszę uprzejmie.
Dziękuję. Usłyszałem, że zalogowało się 9 osób. Stwierdzam kworum. Są właściwie 

wszyscy. Przedmiotem dzisiejszego posiedzenia… Przepraszam, jest 11 osób w podkomi-
sji, a 9 się zalogowało i uczestniczy w obradach. Proszę o zgłaszanie kandydatur na prze-
wodniczącego podkomisji. Przypominam, że na dzisiejszym posiedzeniu wybieramy pre-
zydium podkomisji. Pani poseł Agata Wojtyszek?

Poseł Agata Katarzyna Wojtyszek (PiS):
Szanowny panie przewodniczący, zgłaszam na przewodniczącą panią poseł Annę Paluch. 

Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
Dziękuję bardzo. Czy pani Anna Paluch wyraża zgodę?

Poseł Anna Paluch (PiS):
Tak, wyrażam zgodę.
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Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
Czy są inne kandydatury? Nie ma. Szanowni państwo, w związku z tym przystępujemy 
do głosowania. Kto jest za wyborem na przewodniczącą podkomisji zajmującej się roz-
patrzeniem projektu pani poseł Anny Paluch? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 
odpowiedniego przycisku. Czy ktoś jest przeciw? Czy ktoś wstrzymał się od głosu? Ocze-
kujemy na wyniki. Skoro 9 posłów wzięło w nim udział, kończymy głosowanie. Dziękuję.
Szanowni państwo, za było 9 osób, a więc  jednogłośnie pani poseł Paluch została 

wybrana na przewodniczącą podkomisji. Oddaję pani głos, pani przewodnicząca. Teraz 
wybierzemy wiceprzewodniczącą. 

Przewodnicząca poseł Anna Paluch (PiS):
Dziękuję bardzo, panie przewodniczący. Czy są kandydatury na stanowisko wiceprze-
wodniczącego Komisji?

Poseł Konrad Frysztak (KO):
Pani przewodnicząca, zgłaszam na stanowisko wiceprzewodniczącej panią poseł Małgo-
rzatę Chmiel.

Przewodnicząca poseł Anna Paluch (PiS):
Dziękuję bardzo. Czy pani Małgorzata Chmiel wyraża zgodę? Czy są inne kandyda-
tury? Nie słyszę. W takim razie dokonamy wyboru wiceprzewodniczącej. Bardzo pro-
szę o wyświetlenie pulpitu do głosowania. Kobiety zawsze skuteczne. Proszę o podjęcie 
decyzji. Wyświetlił się pulpit do głosowania. Kto z państwa jest za? Kto przeciw? Kto się 
wstrzymał? Proszę o dokonanie wyboru. Bardzo proszę o wyświetlenie wyników głoso-
wania. Pani poseł Chmiel uzyskała 9 głosów.

Poseł Małgorzata Chmiel (KO):
Dziękuję bardzo.

Przewodnicząca poseł Anna Paluch (PiS):
Powołaliśmy zatem prezydium. Bardzo dziękuję i gratuluję pani poseł wiceprzewodni-
czącej.
Mam propozycję. Projekt jest dość obszerny i wymaga spokojnej pracy. Należy też dać 

czas legislatorom, aby spokojnie wszystkie nasze poprawki i pomysły przekuli na kształt 
ustawy. Dlatego proponuję, abyśmy się spotkali w przyszłym tygodniu – w środę lub 
czwartek, czyli 23–24 września. 

Sekretarz Komisji Elżbieta Kessel:
To nie będzie możliwe. Wszystkie sale są pozajmowane. Proponujemy czwartek w godzi-
nach 16.00-19.00. Na 14.00 mają państwo ustalone posiedzenie Komisji.

Przewodnicząca poseł Anna Paluch (PiS):
Czyli czwartek i piątek? To może wcześniej, w czwartek? Na 16.00? Dość mało jest czasu, 
bo obawiam  się,  że półtora  dnia na tak  obszerną ustawę może nam nie wystarczyć. 
Chciałabym, abyśmy już skończyli w piątek.

Sekretarz Komisji Elżbieta Kessel:
Możemy zrezygnować z posiedzenia Komisji Infrastruktury wraz z Komisją Samorządu 
Terytorialnego i Polityki Regionalnej i zacząć o 14.15.

Przewodnicząca poseł Anna Paluch (PiS):
Są jeszcze w przyszłym tygodniu posiedzenia Komisji?

Sekretarz Komisji Elżbieta Kessel:
Taki był plan, jeszcze nie są ustalone.

Przewodnicząca poseł Anna Paluch (PiS):
Może warto spróbować znaleźć inny termin, abyśmy mieli więcej czasu.

Sekretarz Komisji Elżbieta Kessel:
Postaramy się, ale zostańmy przy czwartku i piątku.
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Przewodnicząca poseł Anna Paluch (PiS):
Dobrze. Zostajemy przy czwartku i piątku. Z uwagi na realia, jeśli chodzi o salę, musimy 
pozostać przy tych dniach – 24 i 25 września. Szczegółową godzinę poda państwu posłom 
i panu ministrowi i jego współpracownikom sekretariat Komisji Infrastruktury. Chcemy 
zacząć możliwie wcześnie. Godzina 14.00 byłaby optymalna, bo każdy będzie mógł wyje-
chać. Czasem jadę tu 6 godzin. Myślę, że dłużej nikt nie jedzie. To optymalny czas, aby 
spokojnie wyjechać rano i dojechać na posiedzenie. Około godziny 14.00 będziemy chcieli 
rozpocząć nasze prace.
Bardzo dziękuję wszystkim państwu za udział, panu ministrowi i jego współpracow-

nikom, państwu legislatorom, sekretariatowi, państwu posłom. Zamykam posiedzenie 
podkomisji.


